
Verslag: Wmo-adviesraad Hollands Kroon. 

Aanwezigen:                                                                                                                                       
Huub Hermans, Sylvia Mandemaker, Wim de Graaf, Bert Hovius, Babs Lont, Sandra Bakker. 
Afwezig met bericht: Els Wessels, Anneke Blom, Jan Verduin. 
Aanwezigen namens de gemeente Hollands; Kroon: M. Molenaar en J. Struik 
 

1. Opening vergadering 
Mededelingen gemeente: Hollands Kroon. 
- Gastspreker M. Molenaar; regiovisie beschermd wonen 
- Reactie op onze brief aan college en gemeenteraad 
- Datum gezamenlijke bijeenkomst met PP raad; w’s. 29 november 
- Stand van zaken evaluatie HH-hulp 
- Mantelzorgcompliment 
- Subsidie Wmo-adviesraad. 

 
Mededelingen gemeente: M. Molenaar: 
Regiovisie beschermd wonen 
Er worden namens de gemeente excuses gemaakt over de gang van zaken.  
In maart/ april 2023 is de regiovisie met het hierbij behorende beleidsstuk naar de 
gemeenteraad gegaan. Er heeft ook geen overleg plaatsgevonden met de regio. 
De regiovisie is vastgesteld, maar de decentralisatie ligt stil omdat er nog geen nieuwe 
regering is. Er is nog geen nieuwe datum vastgesteld. Het staat nu gepland voor 2025, maar 
dit is nagenoeg niet haalbaar. Er is wel gestart met het trainen van wijkteammedewerkers. In 
de gemeente Hollands Kroon gaat het om kleine aantallen. De cliënt valt onder beschermd 
wonen wanneer de cliënt tijdelijk woont met de kans op ontwikkeling of herstel. Max 3 jaar 
met zicht op uitstroom naar reguliere woonvorm.  
Vanuit de Wmo adviesraad worden de volgende vragen gesteld:  

• Wordt er nu een advies over beschermd wonen gegeven of wachten wij hiermee tot 
het duidelijk is wanneer het beschermd wonen wordt geplaatst onder de gemeente 
en welke regels hierbij gelden?  
Er is een afspraak gemaakt met de beleidsmedewerker om ook de deelstukken 
richting Wmo adviesraad te sturen, zodat er per onderdeel advies gegeven kan 
worden. Het is door ons gewenst op de hoogte te blijven van de ontwikkelingen.  

• Reactie op de brief aan het college; 
Het antwoord op de brief is onderweg, deze ligt klaar. De vraag is of we in gesprek 
willen met de raadsfracties. Zodra de brief binnen is, overleggen we.  

• Mantelzorgcompliment: hoe staat het hiermee? Hierover horen we nog.  

• Participatieraad: 29 november 2023: deze datum wordt doorgeschoven.  

• Onderzoek huishoudelijke hulp: hoe is de kwaliteit van de geleverde diensten?           
Er is weinig reactie om mee te willen doen. Van de 1200 cliënten zijn er 100 
benaderd, 80 hebben aangegeven de enquête niet te willen invullen, 20 willen 
meedoen aan het onderzoek. Dit is geen representatie van de cliënten.  

• Toezichthouder: het is de bedoeling om een toezichthouder aan te nemen die 
gezamenlijk werkt met Den Helder omdat instellingen meestal in de gehele regio 
werken.  

• Subsidie Wmo adviesraad hierover vindt nog contact plaats. 



 
 

2. Agenda 8 november 2023 
Mededeling: namens de Wmo adviesraad 
Er wordt een bloemetje naar Els gestuurd.  
 
3. Notulen 11 oktober en actielijst. Huub past de actielijst aan.  

 
4. Mail met klacht over leerlingen vervoer is beantwoord en verstuurd. 

Er wordt vanuit de Wmo adviesraad in het volgende overleg gevraagd hoe het 
verloopt met het leerlingenvervoer en of er meerdere klachten zijn  
 

5. Vergaderschema 2024:  
Vergaderschema is aangepast en voor akkoord.  

 
6. Mails: 

• Algemene Leden Vergaderring (A.L.V) van de Koepel op 9 november met Hannie van 
Leeuwen lezing 

• Aandacht voor de nieuwsbrief Koepel: dit is wel handig omdat er nuttige dingen in 
staan.  

 
7. Benutten netwerk: 

 
8. Bijeenkomsten: 

Verslag van Wim de Graaf: lotgenoten bijeenkomst Wieringenwerf  
Keizershof in Anna Paulowna: Bert en Babs zijn geweest naar een ochtend 
bijeenkomst van de Dag van Alzheimer.  
 

9. Rondvraag:  
 

10. Volgende vergadering is op 13 december 2023 om 17.30 uur.  


